
Me viser til høyring om utbygging av fiberbreiband i Radøy kommune, og ynskjer å melda vår 

interesse for fiberbreiband til Halland og Sævdal. Me har lodda stemninga blant dei som bur her, og 

tilbakemeldinga viser at dette er noko som er ynskt. 

Området ligg på aksen mellom Sæbø og Manger, og ved å leggja fiber via Namtveit og Marås til 

Halland og Sævdal  går ein gjennom eit område med mange husstander. Det er også mange 

barnefamiliar i området. Berre på Halland og Sævdal er det 13 born under 10 år, og 23 under 18 år. I 

barnefamiliar er det ofte fleire brukarar samstundes på internett, noko som krev høg hastighet. I 

området er det også fleire næringsdrivande og arbeidstakarar som nyttar heimekontor. For desse vil 

ei fiberløysing vera ei stor føremon. 
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